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                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  IX / 15 

  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   30  września  2015  r 

   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 

 
                                                                   

Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 10-tej , zakończono o godz. 12:45 

 

Na stan radnych – 15 , obecnych było 14  w/g załączonej listy obecności. 

 

W obradach udział wzięli :  Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy  , sołtysi   . 

    

    Ad . pkt. 1 

 

         Przewodniczący Rady  otworzył sesję , powitał zebranych  i stwierdził  qorum  

władne do podejmowania prawomocnych uchwał .   

 Pozwoliłem  sobie zaprosić na dzisiejszą sesję  panią  Grażynę  Lipską , która 

zakończyła swoją pracę  jako dyrektor i odeszła na emeryturę . Wobec  tego chcieliśmy  

bardzo serdecznie podziękować. 

 

Wójt , Przewodniczący Rady Gminy i Wiceprzewodniczący Rady Gminy  podziękowali 

Pani Grażynie  Lipskiej za wieloletnią pracę jako nauczyciel i  dyrektor  Szkoły 

Podstawowej  w Węgrze  , życząc  wszelkiej pomyślności  w latach następnych . Ja sam  

również składałem dla p. Dyrektor , żeby zechciała jeszcze aktywnie pracować , 

pomagać nam czy w szkole w Węgrze czy również w szkole w Czernicach . 

Pani Grażyna Lipska -  podziękowała  za tak miłą  sytuację  . Mam  nadzieję  , że szkoła 

w Węgrze  jeszcze  będzie długo istniała  , kochałam  swoją  pracę którą wykonywałam 

36 lat i myślę  , że  będę dalej pracowała . 

 

Przewodniczący  Rady   - mamy gości Koło Emerytów z Czernic  Borowych  , którzy  

chcą  zabrać głos . 

Pani Maria Sobieraj – mamy  w naszym  kole w Czernicach  48 osób .Na terenie gminy 

jest dużo świetlic . Próbujemy w Czernicach Borowych organizować uroczystości  przez 

nasze  Koło. Proszę  sołtysów  i radnych o przekazanie w swoich miejscowościach , ażeby 

z każdej  miejscowości przybyło  po 2  emerytów na organizowaną  przez nas  

uroczystość . Proszę o zaproszenie  w naszym imieniu na dzień seniora   2 osoby . 

Chcemy pokazać  jak my to robimy i zachęcić do działalności dalszej. 

Pan Janusz Ćwiek – sołtys  otrzyma zaproszenie i każdy sołtys wybierze 2 osoby ze 

swojego sołectwa do uczestniczenia w uroczystości organizowanej przez  naszych 

emerytów . Rozdał zaproszenia sołtysom . 

 

     Ad . pkt. 2 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy do porządku obrad macie państwo zastrzeżenia czy 

uwagi.  Uwag  nie zgłoszono . 

 

     Przewodniczący  obrad przedstawił proponowany porządek obrad ,   który   

przedstawia się następująco : 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2.  Porządek obrad  . 

3.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej  VII sesji Rady Gminy . 

4.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej  VIII sesji Rady Gminy . 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej 
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Prognozy 

    Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015-2033. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy 

Czernice 

    Borowe z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 

    2015 rok. 

7.  Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę Nr 123/XI/12 Rady Gminy Czernice 

    Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie współdziałania i współfinansowania 

    przy realizacji projektu pod  nazwą „ Rozwój elektronicznej administracji w 

    samorządach Województwa mazowieckiego wspomagającej  niwelowanie 

    dwudzielności potencjału województwa „. 

8.  Podjęcie uchwały zmieniającą Uchwałę Nr 124/XI/12  Rady Gminy 

Czernice 

    Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie współdziałania i współfinansowania 

    przy realizacji projektu pod  nazwą „ Przyśpieszenie wzrostu konkurencyjności 

    Województwa mazowieckiego , przez budowanie społeczeństwa informacyjnego i 

    gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o 

    Mazowszu „. 

9.   Podjęcie uchwały w sprawie  utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia 

     Lokalna Grupa działania „ Północne  Mazowsze „. 

10.  Podjęcie uchwały  w sprawie  przystąpienia gminy Czernice  Borowe do 

projektu 

     konkursowego Samorządu Województwa Mazowieckiego ze środków Regionalnego 

     Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014 – 20120 , w ramach 

    II oś priorytetowa - „ Wzrost e-potencjału Mazowsza " , Działanie 2.1 - „E-usługi 

   " , „ Regionalne  partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa 

    informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji " , zwanego „ Projektem 

    ASI ". 

11.  Podjęcie uchwały  w sprawie wyboru  ławnika do Sądu Rejonowego w 

Przasnyszu 

      Wydział Rodzinny i Nieletnich  , na kadencję 2016 – 2019 . 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru przedstawiciela  do Rady Społecznej 

przy 

      Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Przasnyszu . 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Czernice  Borowe . 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych 

      szkół  podstawowych , przedszkoli publicznych oraz innych publicznych form 

     wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne lub osoby fizyczne    

     na terenie Gminy Czernice  Borowe inne  niż jednostka samorządu  terytorialnego , 

      a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania . 

15.  Przyjęcie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

gminy 

      Czernice  Borowe za pierwsze półrocze 2015 r. 

16.  Przyjęcie   informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czernice 

Borowe za 

    pierwsze półrocze 2015r. oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

     Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za pierwsze półrocze 2015 r 

17.  Interpelacje radnych złożone na piśmie . 

18.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy . 

19.  Wolne wnioski i zapytania. 

20.  Zakończenie obrad sesji .   
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                                                                Przewodniczący  poddał pod 

                                                                         głosowanie  porządek obrad : 

                                                                              za................................... - 14 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty .      

                     

   Ad . pkt . 3 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  przyjęcie  protokółu z poprzedniej VII sesji  Rady Gminy . 

 

Dyskusja – nie było . 

                                                                    Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                     przyjęcie  protokółu : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

     Rada Gminy  jednogłośnie  przyjęła protokół   z poprzedniej VII sesji Rady Gminy . 
 

     Ad.  pkt . 4 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  przyjęcie  protokółu z poprzedniej VIII sesji  Rady Gminy . 

 

Dyskusja – nie było . 

 

                                                                    Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                     przyjęcie  protokółu : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

   Rada Gminy  jednogłośnie  przyjęła protokół   z poprzedniej VIII sesji Rady Gminy . 

 

   Ad.  pkt. 5 

 

Przewodniczący  poinformował  . że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane  jest 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2015-2033. 

Skarbnik Gminy  przedstawiła  jakie  zmiany  ostatnio , od  posiedzenia komisji   

wprowadziła  do WPF i uchwały budżetowej . 

 

     Dyskusji  nie było .                                                                   

                                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  100 / IX/15 w sprawie zmiany 
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uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 

2015-2033. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

   Ad.  pkt. 6 

  

        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  zmiany uchwały Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok. 

 

     Dyskusji  nie było . 

                                                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                            i  poddał pod głosowanie : 

                                                                              za................................... - 14 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się.............  -  0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie    podjęła Uchwałę Nr 101/ IX /15  w sprawie  zmiany uchwały 

Nr 49/III/14 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok. 

Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu . 

 

   Ad.  pkt. 7 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę Nr 123/XI/12 Rady 

Gminy Czernice  Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie współdziałania i 

współfinansowania  przy realizacji projektu pod  nazwą „ Rozwój elektronicznej 

administracji w samorządach Województwa mazowieckiego wspomagającej  

niwelowanie dwudzielności potencjału województwa „. 

Przewodniczący poinformował , że ta uchwała obowiązuje  od 2012 roku i ta Uchwała  

jest ostateczną do tego projektu . 

   

Dyskusji  nie było . 

                                                                    Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr 102/ IX /15 w sprawie zmieniającą 

uchwałę Nr 123/XI/12 Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w 

sprawie współdziałania i współfinansowania  przy realizacji projektu pod  nazwą „ 

Rozwój elektronicznej administracji w samorządach Województwa mazowieckiego 

wspomagającej  niwelowanie dwudzielności potencjału województwa „. 

Uchwała   stanowi załącznik do protokółu. 

                                            

   Ad.  pkt. 8 

 

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym  

punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie  zmieniającą Uchwałę Nr 

124/XI/12  Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie 
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współdziałania i współfinansowania przy realizacji projektu pod  nazwą „ 

Przyśpieszenie wzrostu konkurencyjności Województwa mazowieckiego , przez 

budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez 

stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu „. 

Przewodniczący Rady  Gminy poinformował  , że  jest to bliźniacza  uchwała i podobne 

działanie  . 

    

Dyskusji  nie było .                                                      

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  103/ IX /15 w sprawie zmieniającą 

Uchwałę Nr 124/XI/12  Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w 

sprawie współdziałania i współfinansowania przy realizacji projektu pod  nazwą „ 

Przyśpieszenie wzrostu konkurencyjności Województwa mazowieckiego , przez 

budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez 

stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu „. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

  Ad . pkt. 9 

  

                Przewodniczący  Rady poinformował , że  w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa działania „ Północne  Mazowsze „. 

Przewodniczący  Rady poinformował , że ta  grupa  to jest nic innego jak Ciuchcia 

Krasińskich , która musiała się przeorganizować . 

      

  Dyskusji nie było . 

                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr  104 / IX/15 w sprawie utworzenia i 

przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa działania „ Północne  Mazowsze „. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

  Ad.  pkt. 10 

 

            Przewodniczący Rady poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia gminy Czernice  Borowe 

do projektu konkursowego Samorządu Województwa Mazowieckiego ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014 – 20120 , w 

ramach  II oś priorytetowa - „ Wzrost e-potencjału Mazowsza " , Działanie 2.1 - „E-

usługi " , „ Regionalne  partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji 

społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji " , zwanego „ 

Projektem ASI ". 

Projekt ten ma  za zadanie  łatwiejszy dostęp do dokumentów administracji . 
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Dyskusji  nie było . 

                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                  i poddał pod głosowanie : 

                                                             za...............................  - 14 

                                                             przeciw...................... -   0 

                                                             wstrzymało się........... -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwalę Nr  105 / IX /15   w sprawie   przystąpienia 

gminy Czernice  Borowe do projektu konkursowego Samorządu Województwa 

Mazowieckiego ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego 2014 – 20120 , w ramach  II oś priorytetowa - „ Wzrost e-potencjału 

Mazowsza " , Działanie 2.1 - „E-usługi " , „ Regionalne  partnerstwo samorządów 

Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i 

geoinformacji " , zwanego „ Projektem ASI ". 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

  Ad . pkt. 11 

 

          Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie  wyboru  ławnika do Sądu Rejonowego w Przasnyszu 

Wydział Rodzinny i Nieletnich  , na kadencję 2016 – 2019 . 

Przewodniczący Rady poinformował  , że wcześniej  powołaliśmy osoby  do Zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników . Odczytał protokół z posiedzenia tego Zespołu 

Poinformował  , że mamy  jednego kandydata na ławnika . 

Przewodniczący  poprosił  o Zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej . 

 

Zgłoszono następujących kandydatów : 

1/ Pepłowski Adam 

2/ Trzciński Ryszard 

3/ Pszczółkowski Tadeusz 

wszyscy  kandydaci  wyrazili zgodę na pracę w tej komisji . 

  

                                                 Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                                 powołanie komisji w proponowanym składzie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

Rada Gminy  jednogłośnie  opowiedziała się   za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w 

proponowanym składzie . 

Przewodniczący poinformował  o zasadach  tajnego głosowania  na ławnika do Sądu . 

Komisja Skrutacyjna  przeprowadziła  tajne  głosowanie  - rozdała karty do głosowania 

, kolejno  wyczytywała  radnych   którzy  głosowali  i wrzucali karty   do głosowania   do 

urny .  Komisja sporządziła protokół  z wyników  głosowania i odczytała  na sesji . 

Protokół  komisji  stanowi załącznik do protokółu z sesji . 

 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 
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Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 106 / IX /15 w sprawie  wyboru  ławnika 

do Sądu Rejonowego w Przasnyszu Wydział Rodzinny i Nieletnich  , na kadencję 2016 

– 2019 . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

   Ad . pkt. 12 
 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   podjęcie uchwały  w  sprawie  wyboru przedstawiciela  do Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Przasnyszu . 

Przewodniczący Rady  poinformował  , że do tej pory przedstawicielem  był 

Przewodniczący Rady Gminy  , ale kto będzie zdecydujecie państwo , zgłosicie swoich 

kandydatów . Ja osobiście nie bardzo mogę i zgłaszam  kandydaturę p. Józefa 

Polakiewicza , który wyraził zgodę na kandydowanie . 

Radny Pepłowski Adam zgłosił kandydaturę p. Włodzimierza  Stolarczyka ,który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Włodzimierz Stolarczyk  - byłem zgłoszony nie jako przewodniczący Rady , a byłem 

przez  trzy kadencje przedstawicielem  w ZOZ Przasnysz  . 

Radna  Anna  Dzierzęcka zgłosiła kandydaturę pana  Rutkowskiego Jarosława , który 

wyraził zgodę na  kandydowanie . 

 

Pan Bartołd Tadeusz – sołtys  wsi Chrostowo  - pan Stolarczyk  był przez trzy kadencje 

i może  złożyłby sprawozdanie ze swojej działalności . 

 

Przewodniczący Rady – ten temat  może w wolnych wnioskach . W tej chwili jesteśmy 

w trakcie i nie ma na to miejsca . Czy  są  jeszcze zgłoszenia kandydatów – nie zgłoszono 

. Przewodniczący zamknął listę  kandydatów . Musimy przeprowadzić głosowanie nad  

kandydaturami . Możemy poprzeć tylko jednego kandydata . Maksymalna  ilość  głosów 

„za”  musi być  - 14 . 

 

                                              Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                              kandydaturę p. Józefa Polakiewicza  : 

                                                   za.....................................  -  6 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  8 

 

                                              

                                             Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                              kandydaturę p.  Włodzimierza Stolarczyka : 

                                                   za.....................................  -   3 

                                                   przeciw............................ -    0 

                                                   wstrzymało się...............   -  11 

 

 

                                               Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                              kandydaturę p. Rutkowskiego Jarosława : 

                                                   za.....................................  -  5 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  9 

 

Przewodniczący Rady – stwierdzam , że na kandydata p. Józefa  Polakiewicza oddano 
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gloso 6 „za” , na p. Stolarczyk Włodzimierza  oddano 3 głosy „za „ , na p. Rutkowskiego 

Jarosława oddano 5 głosów „za”.   Wobec powyższego kandydatem do SPZOZ w 

Przasnyszu  jest p. Józef Polakiewicz . 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 107 / IX /15 w sprawie  wyboru 

przedstawiciela  do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Przasnyszu . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

 

 Ad.  pkt. 13 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Statutu Gminy Czernice  Borowe . 

Przewodniczący Rady poinformował  , że proponowane zmiany to jest wykreślenie 

Szkoły w Węgrze , którą zamknęliśmy . 

      

Dyskusji nie było . 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 108 / IX /15 w sprawie  zmiany Statutu 

Gminy Czernice  Borowe . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

   Ad.  pkt. 14 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest  podjęcie uchwały w sprawie   trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

szkół  podstawowych , przedszkoli publicznych oraz innych publicznych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne lub osoby fizyczne na 

terenie Gminy Czernice  Borowe inne  niż jednostka samorządu  terytorialnego , a także 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania . 

Przewodniczący Rady  - uchwała była omawiana na  komisjach  , ale  ona  cały czas się 

tworzyła i zmieniała . Dzisiaj  mamy ostateczną  wersję , która  została skonsultowana  

z Ministerstwem Edukacji . 

Wójt – chcemy szkołę tą traktować równo , zgadzając się na utworzenie szkoły 

publicznej w Węgrze . To też  trzeba  zauważyć . W lipcu br.  na sesji nie mogliśmy 

podjąć tej uchwały, bo to jest skomplikowana uchwała . Korzystaliśmy z 

funkcjonujących uchwał  , które są w obrocie prawnym , ale RIO stwierdziło  , że jest 

to uchwala błędna . My  możemy  tylko prosić o  ich opinię . Pewne punkty  

dorozmawiane  były , potem  w trakcie dyskusji zmieniane .  Ta uchwała nie powinna  

być  uchylona . Konsultowaliśmy z Kuratorium Oświaty i Edukatorem , który  ma 

doświadczenie w tej dziedzinie i ma  z praktyki to wyćwiczone . Potwierdzają , że  model 
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tej uchwały , który wypracowaliśmy na dzisiejsze obrady i zakłada przekazanie dotacji 

w 100 %  z refundacją od nas  , jest dobry . Natomiast w praktyce realizacja tego zależy  

od Wójta  i współpracy podmiotu prowadzącego szkołę . Pewne obszary  są 

doregulowywane  , poza  subwencją  . Te rzeczy  można  objąć obrachunkami  wtórnymi  

, albo rachunkami dodatkowymi . I chyba  innej  metody nie ma .  Dotacja  przekazana 

będzie w 100%. Mam  nadzieję , że RIO nam tej uchwały nie uchyli . W praktyce to tak  

funkcjonuje . Nasza  wola  jest , żeby nie okradać tych dzieci . W budżecie  środki 

finansowe będą sukcesywnie przekazywane .  My dzisiaj  w budżecie nie musimy mieć  

całej zagwarantowanej  kwoty i nie zmieniamy budżetu . To pozwala nam spokojnie 

prze dwa czy trzy miesiące przekazywać te pieniądze .Natomiast w XI i XII br. będziemy 

doregulowywać budżet . Z Edukatorem mamy domówione regulowanie środków 

finansowych . Edukator to jest firma z doświadczeniem i nie widzą problemu .To jest 

duża pragmatyczna  firma  i pewne rzeczy ma wypracowane . Projekt uchwały 

opiniowany  był przez ministerstwo  , RIO i Edukatora . Proszę o przyjęcie  tej uchwały  

w formie , którą sporządziliśmy po uzgodnieniach . 

 

 Przewodniczący Rady – ta  Uchwała reguluje dotacje oraz kontrole wykorzystania 

dotacji . Ta  kwota  co miesiąc  będzie  się zmieniać, bo będzie  się  kształtowała na 

podstawie  wniosków .  Czy  są  jeszcze  zapytania . 

 

Dyskusji  nie było . 

 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 109 / IX /15 w sprawie trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych szkół  podstawowych , przedszkoli publicznych 

oraz innych publicznych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby 

prawne lub osoby fizyczne na terenie Gminy Czernice  Borowe inne  niż jednostka 

samorządu  terytorialnego , a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

  Ad.  pkt. 15 

 

     Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest  

przyjęcie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Czernice  Borowe za pierwsze półrocze 2015 r. 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr Os.346.2015 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 września 2015 roku w sprawie 

wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Czernice  Borowe informacji o 

przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2015 r. 

Opinia  jest pozytywna . 

 

Dyskusji nie było . 

                                           Przewodniczący     poddał pod głosowanie : 

                                            przyjęcie informacji : 

                                                   za.....................................  - 14 

                                                   przeciw............................ -   0 
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                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie  przyjęła informację o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Czernice  Borowe za pierwsze półrocze 2015 r. 

Informacja   stanowi załącznik do protokółu .      

 

  Ad.  pkt. 16 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest   przyjęcie   informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe za 

pierwsze półrocze 2015r. oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za pierwsze półrocze 2015 r. 

Przewodniczący poinformował  , że  uprzednio odczytana Uchwała RIO dotyczy 

również  budżetu . 

 

Dyskusji nie było . 

                                                                        Przewodniczący  poddał pod  głosowanie 

                                                                          przyjęcie  informacji   : 

                                                                              za................................... - 14 

                                                                              przeciw.........................  -  0 

                                                                              wstrzymało się …........  -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie  przyjęła  informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Czernice Borowe za pierwsze półrocze 2015r. oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za pierwsze 

półrocze 2015 r. 

Informacja   stanowi załącznik do protokółu . 

 

  Ad.  pkt. 17 

 

Interpelacje radnych złożone na piśmie  , takowych nie  było . 

 

Ad. pkt.  18 

       

                Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej . Radni i 

sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi te sprawozdania  tj. obejmujące okres  do 

30 lipca br.  i drugie  od  30 lipca br. 

Sprawozdania stanowią  załączniki  do  protokółu. 

 

  Ad.  pkt. 19 

 

Wolne wnioski i zapytania . 

 

Pan Jerzy Kordek – sołtys  wsi Grójec – było zebranie i mieszkańcy się niecierpliwią co 

z tą  drogę . Miały  być podejmowane działania . Od  dwóch lat przekazaliśmy fundusz 

sołecki na tą drogę . Chodzą  glosy  , że te pieniądze nasze przekazane  zostały na dworek 

w Chojnowie . Przeważnie odbija się na radnej  i sołtysie , że  nie  działają czy nie 

pilnują.  Kiedy  ma być przetarg na tą drogę . Do pani skarbnik czy z tych pieniędzy 

było brane na  jakieś  koszty , tam  lustro było  zakładane .Ile tych pieniędzy  jest , 

chciałbym wiedzieć . Mamy żwirownię . Fundusz  sołecki z 2016 roku przekazaliśmy na 

remont dróg w Grójcu  . Tą żwirownię/  15 – 20 ar /  trzeba  uruchomić. Tam jest 

ogrodzone i nie ma wejścia , sąsiad  przywłaszczył do siebie . Druga sprawa –  droga  
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publiczna ok. 5 m przy drodze na długości ok. 200 m jest droga zaorana i jest o niej 

cicho . Brak przykryć kiszonkę  to ludzie   daleko jadą , a żwir jest  we wsi . 

Wójt przetarg jest dziś lub jutro ogłoszony , będzie  rozstrzygnięty 14-15 .X. br. . 

Wykonawca wykona asfaltowanie w okresie 1 m-ca . Chcemy się załapać na ogłoszenie  

z PROW .Projektant zaciągnął nas w czasie . Na dworek w Chojnowie nie zostały te 

pieniądze przekazane.  Najprawdopodobnie  11  listopada br.  się spotkamy . Fundusz  

bieżący nie jest  wykorzystany , ale będzie na 100 % wykonany. Żwirownia – to jest 

kawałek zarośniętej górki . Jest pewna  wada tej nieruchomości , ktoś postawił na  niej 

kawałek domu . Na eksploatację żwirowni trzeba mieć koncesję . Udam  , że nie  widzę 

jak dla siebie będziecie  brać kruszywo . 

 

Pan Kordek  Jerzy  - temat  trzeba  kiedyś  uregulować . Należy sprzedać  ten  dom  z 

działką . 

 

Wójt – droga  w kierunku do p. Cichowskich  , wiem   że droga została zaorana . Droga  

jest  uregulowana  , a p. Cichowski ma teraz  inną drogę . Zaniechałem ten temat  , ale 

ta droga  tam jest  i mało kto  tą drogą  jeździ . Nie ma takiej  możliwości  , że jeżeli  ją 

ktoś zaorał , to ją zasiedzi . Jeśli pan  uważa , że wioska chcę tą drogę  zrobić – to teraz 

jest  robiona zmiana planu zagospodarowania i trzeba ją oficjalnie zawnioskować  , że 

jest potrzebna . Jest kilka  dróg , których należałoby się pozbyć , bo  po  modernizacji 

dróg   są niepotrzebne . Uważam  , że to jest  słuszne . 

 

Radny Jakóbiak Marek – czy hydrofornia  w Czernicach będzie  wyłączona  na ten czas 

? 

 

Wójt -  to będzie  od godz.   8 – 12 , odłączenie prądu . Na  taki krótki czas  nie 

uruchamiamy agregatu . Jeśli będzie potrzeba  , to podłączymy agregat  . 

 

radna Bożena  Kowalska -  wnosi  o zepchnięcie śmieci przy  drodze przy Gąsiorowskim 

/ przy  figurce / ludzie wywożą tam  śmieci  .  Czy  można tam wysypywać śmieci . 

Mieszkańcy Kosmowa słyszeli , że tak . 

 

Wójt -  nie wolno  tam wywozić śmieci  .  Każdy ma  kosze na śmieci i powinien  śmieci 

oddawać . Dokonam rozeznania i zajmę się tym . 

 

Pan  Andrzej Bączek – sołtys wsi Turowo -  czy remonty  żwirówek trwają z funduszu . 

Potrzeba  jest wywiezienia przynajmniej 1 przyczepy tłucznia na  drogę przy 

Kaczmarskim / tam jest taka przepaść  i zawsze  się zarywa / a dopiero posypanie 

żwirem . 

 

Wójt -  równiarka chodzi  , trwają remonty a zwłaszcza tak gdzie wcześniej były 

planowane  roboty . Będzie  wykonana naprawa tej drogi . 

 

   Ad . pkt. 20                                           

          

           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął IX sesję 

Rady. 

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano. 

 

Protokółowała 

Bożena  Romanik 


